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Interpellation från Sverigedemokraterna 
 
Till ansvarigt kommunalråd/ordförande  
 
Välfärd Gävle fick i februari 2024 uppdrag av den politiska ledningen att genomföra 
besparingar genom olika åtgärder. Ambitionen att minska antalet placeringar och erbjuda 
alternativ till externa placeringar i egen regi skulle innebära minskade förebyggande insatser 
eftersom öppenvården skulle förstärkas med resurser från förebyggande insatser. 
 
Gävle kommuns öppenvård skulle förstärkas parallellt som hemtagningsarbetet pågick. 
Sverigedemokraterna såg risker i att hämta hem placerade ungdomar innan utvecklingen av 
kommunens egen öppenvård var färdig. 
 
En annan besparingsåtgärd var att minska vårddygn på behandlingshem genom att använda 
egna stödboenden för att möjliggöra tidigare hemgång. En eventuell konsekvens av detta 
som sektorledningen såg då var att ökad risk för återfall och svårare att återgå i eget 
boende. 
 
Mycket tyder idag på att det råder brister i öppenvården på grund av att resurserna är 
begränsade, både personella och ekonomiska.  
 
Mot bakgrund av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 
kommunalråd/ordförande:  
 

1. Hur väl har Gävle kommuns öppenvård utvecklats för att möta kommuninvånarnas 
behov av stöd idag? 

2. Har det politiska styret någon plan för vidareutveckling av kommunens öppenvård 
och i så fall, hur ser den ut? Kommer socialtjänsten tillföras extra resurser för detta? 

3. Anser det politiska styret att socialtjänstens öppenvård i Gävle har tillräckligt med 
resurser för att erbjuda medborgare rätt hjälp idag? 

4. Hur avser den politiska majoriteten agera om det visar sig att besparingsarbetet med 
att minska antalet externa placeringar till förmån för stöd/vård inom kommunens 
öppenvård samt minskade vårddygn, får motsatt effekt och istället ökar samt 
fördjupar vårdbehovet hos berörda individer? 
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